
 

Vážená Rado MČ Praha 5, 

29.5. 25 byla zrušena komise Ombudsmana. A to údajně proto, že se nezaregistroval 

za měsíc jediný podnět. Já tedy jako běžný občan a zastupitel na pomoci občanům prahy 5 

nabírám 10 - 12 podnětů měsíčně. Neříkám, že se všechny týkají přímo úřadu městské části 

Praha 5, ale některé ano. Pro mě tedy stížnosti občanů váhu mají. Na tuto interpelaci mi 

stačí odpovědět písemně. 

S pozdravem 

Svatopluk Bartoň 

 


